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Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, 
 
Van het lid Wassenberg (PvdD) is het onderstaande verzoek binnengekomen om de eerste week na 
het reces een algemeen overleg te voeren met de ministers van VWS en LNV over oplopende 
besmettingen nertsenfokkerijen met SARS-CoV-2.  
 
Naar verwachting ontvangt de Kamer later deze week het OMT-Z advies en de kabinetsreactie 
hierop. 
 
Hierbij verzoek ik u vriendelijk om uiterlijk woensdag 26 augustus om 12.00 uur in reactie op deze 
mail (reply-all) aan te geven of u dit voorstel steunt. Spoedig daarna wordt u geïnformeerd over de 
uitkomst. * 
 

Met vriendelijke groet, 

Marianne Verhoev 

Adjunct griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

(flexibele schil) 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

*Toelichting 

De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs schriftelijke 
weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend 
van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling 
bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel 
is aangenomen indien het door een absolute Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
 
 
Van: Wassenberg, F.   
Verzonden: maandag 24 augustus 2020 11:28 
Aan: Commissie LNV  
Onderwerp: verzoek tot spoedig plannen AO over oplopende besmettingen nertsenfokkerijen met 
SARS-CoV-2 
 
 
Geachte griffie, 
 
Het aantal met SARS-CoV-2-besmettingen in nertsenfokkerijen blijft toenemen. Vandaag werd 
bekend dat bekend dat nertsenfokkerijen 37, 38 en mogelijk 40 besmet zijn met SARS-CoV-2. [1] 
 
Het OMT-Z  stelde op 17 juli dat, indien na half augustus nog steeds nieuw besmettingen op 
nertsenbedrijven worden vastgesteld, dit naar mening van het OMT-Z te wijten zou zijn aan het in de 
praktijk niet goed uitvoerbaar zijn van de maatregelen om besmetting te voorkomen. Tussen 17 juli 
en half augustus verwachtte het OMT-Z nog 6 tot 12 besmettingen. Sinds dit advies zijn er echter nog 
14, mogelijk 15 besmettingen bij gekomen. Sinds half augustus is er gemiddeld bijna 1 besmet bedrijf 



per dag bij gekomen. Dat betekent dat het aantal besmettingen in de nertsenhouderij snel oploopt 
en dat het aantal besmettingen inmiddels de verwachtingen van het OMT-Z ver heeft overschreden. 
 
De Kamer heeft zich door het aannemen van de motie Ouwehand/Ploumen (28286-1108) duidelijk 
uitgesproken voor een fokverbod in de nertsenfokkerij. Het kabinet wil hier pas aan het eind van het 
jaar naar kijken en richt zich op een vrijwillige stoppersregeling. Inmiddels hebben de eerste 
nertsenfokkers alweer nieuwe nertsen aangeschaft van de vergoeding voor de geruimde dieren.  
 
De Partij voor de Dieren wil graag op korte termijn, bij voorkeur komende week, een Algemeen 
Overleg voeren met de ministers van VWS en LNV over de onrust die het kabinet laat bestaan in de 
samenleving en de duidelijkheid die nu moet worden gegeven over deze sector.  
 
 
Saluut, 
 
Frank Wassenberg 
Tweede Kamerlid Partij voor de Dieren 
 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Partij voor de Dierenfractie 
 


